

ANNOUNCEMENT 通告

- Pastors David Kerk, Nicodemus Wang, Robin Yiu will be away in Camp2011
Do call bro Ricky Tan at 90063376 if you need any pastoral assistance.
郭金猷主任牧师，尼哥底母王牧师，Robin Yiu 牧师将前往圣经营2011
若你需要任何牧养协助，请致电Ricky Tan弟兄90063376
- Please uphold Camp2011 in your daily prayers.
请在每日祷告中记念圣经营2011
- Prayer Meeting is as usual on 10/12/11
祷告会于10/12/11照常举行
- Weekly LG meeting will take a break.
每周生命小组休息

OUR COLLECTIONS 我们的奉献

Acts 20:35 In everything I did, I showed you that by this kind of hard work we must help the weak, remembering the words the Lord Jesus himself said: "It is more blessed to give than to receive."

使徒行传20:35 “我凡事给你们作榜样，叫你们知道，应当这样劳苦，扶助软弱的人，又当记念主耶稣的话，说，施比受更为有福。”

	Nov'11 十一月	Oct'11 十月	Cumulative 累积
Tithe/Offering/Other collection 十一/奉献/其他	10,603.86	15,442.40	
Pledge collection 宣誓 (Monthly target 每月目标\$5,770)	6,010.00	5,551.05	34,951.05
Rental income from tenant 分租收入	3,100.00	3,100.00	24,300.00
Mission Fund 宣教基金	-	564.00	7,011.00
Church Building Fund 建堂费	-	500.00	38,740.00
Bible Camp fees 圣经营费	4,940.00	2,240.00	9,630.00
Bible Camp sponsorship 圣经营赞助金	-	1,333.00	1,333.00
Bahasa Indonesian Fellowship 印尼巴淡团契	465.00	-	465.00
Total Collection 总收入	25,118.86	28,730.45	

If you are making out a cheque, kindly mark
若您使用支票，请填上
"Church of Sengkang Ltd".

ADDRESS 地址

600 Punggol Seventeenth Avenue, 六百号榜鹅十七道,
Marina Country Club, Marina View 2nd Level,
滨海乡村俱乐部，滨海景二楼，
Singapore 829734
新加坡邮区八二九七三四
Tel 电话: 6387 6612 / 9646 0704
Website 网站: www.cosk.sg



Church of Sengkang 盛港教会

Is called by God to be *welcoming* and *prayerful* community
filled with and led by the *HOLY SPIRIT*

蒙神呼召成为一个被 *圣灵* 充满和引导成为
受欢迎和祷告的团体

CoskTimes 盛港教会周讯

4th Dec 2011 二〇一一年十二月四日

Strictly For Internal Circulation Only 只限会众传阅

SUNDAY SERVICE TIME 主日聚会时间: 10.30am to 12.30pm 早上10.30至中午12.30分

TODAY



⇒ We welcome Pastor Don Wong & the worship team from TNCM

⇒ 让我们欢迎来自新颂恩的Don Wong牧师与敬拜团队

⇒ the Service will end at 12.00 noon

⇒ 今日崇拜聚会将于中午12.00正结束

⇒ We are Going to Camp2011 at Desaru

所有营友准备下午1.00pm 前往迪沙鲁

CAMP 2011

营会

We Go Together 我们一起去

In The Coach By 1.00pm 于中午1点乘坐旅游巴士

To Be In Desaru By 5.00pm 于下午5点抵达迪沙鲁

Calling ALL Campers 呼叫所有营友

1. Be Seated in the Coach by 12.45pm
于12.45pm 坐上旅游巴士
2. Coach Leaves Cosk by 1.00pm SHARP
准1.00pm 旅游巴士离开盛港教会
3. Personal lagguge into the Coach's luggage compartment
将个人行李寄放于旅游巴士的行李储存空间
4. Put on the Camp T-shirt (color red)
穿上营会T恤 (红色)
5. Put on your Name Tag
戴上你的名片
6. Hold on to your CampBook
拿着你的营会簿子
7. Fill up the Malaysia Immigration Card (just in case)
填好马来西亚移民关百色卡 (以防万一)

Graduating from Bethany International University to Church of Sengkang's Camp2011

毕业于伯大尼国际大学前往盛港教会圣经营2011



CERTIFICATE IN INTERCULTURAL STUDIES



Duma Lamtiur Irianty
INDONESIA
(C.I.S)

■ I thank God for the opportunity given to me to study in BIU. Many blessing that I received during my study in BIU. I learned about missions, how to hear the voice of God, living by faith and excellent spirit (growing in Christ-likeness). And the most interesting that I learned in BIU is about submission without question. I am also grateful to meet with Mam Isaiah, she pays so much attention to my spiritual growth, sometimes when Mam Isaiah correct me, it's something no fun but it is good for me, because I believe God always used my leader to correct my weaknesses, thanks Mam for all you have done for me. I also give thanks for all lecturers in BIU, all of them inspire me to love God and to love unreached people. ■ I will surely miss my life in BIU after I return home. God will use me as instrument to reach the Unreached People to expand the kingdom of God.



Kencana Pelawi
INDONESIA
(C.I.S)

■ I thank God for given me the opportunity to study in BIU. Many things I did not know before I came here, especially about the missions and reaching the UPG's. It seems the more I learn, the more that I do not know. Especially in character part I was really molded in my life in BIU especially when I learn about excellent spirit course. I think it is very important as a servant of God, not just get title or designation but to show through our lives. ■ One other thing I learned here is the importance of self-control, humility and obedience. Before we teach others, we better organize ourselves first. I get the spirit to continue to learn and to learn more... and I recall the statement of a teacher who said "never stop learning."



Tety Kurniati
INDONESIA
(C.I.S)

■ I want to thank God, for He gave me opportunity to study in BIU. I have lot of zeal in my heart now. Among many things I learned, Hearing God, excellent spirit, living by faith, contextualization, to love the people who never heard about God's love were special to me. These are precious things that I will never forget. And "APPLY IMMEDIATELY" as Mrs Isaiah always said is really precious to me. I look forward to be more effective servant, because I have a burden to edifying women to be a witness of Christ. I really thank all my lecturers for their contribution in my life. ■ May the LORD always bless you all. I would never be able to pay back for everything you have done for me. Thank you very much from depths of my heart.

Duma

我要感谢神赐我机会在BIU学习。这段日子，我从神领受了许多祝福。我学习：宣教，如何聆听神的声音，凭信心而活和属灵增长（更有基督的样式）。我在BIU最有趣的学习就是‘毫无疑问的顺服’。我也要感谢妈妈以赛亚，她非常关心我的属灵成长。有时受妈妈以赛亚的改正，让我很不好受，然而这都是为了我好。我相信神经常使用我的领袖来纠正我的软弱。我要谢谢妈妈以赛亚为我所作的一切。同时，我也要感谢所有BIU的领袖们，他们都启发我更爱神，更爱未信主的人。

我回家后肯定会想念BIU的生活。我相信神将使用我作祂的器皿，传福音给未信徒，扩展神的国度。

Kencana

我要感谢神给我机会在BIU学习。在我来BIU之前，许多事情我都不明白，尤其对于宣教和向未信徒传福音。我越学习就越发现自己懂得很少。我在BIU的日子，特别在上卓越的灵课程时，品行尤其受到磨练。我觉得作为神的仆人，不只是光有名衔或职位，更重要的是活出基督的样式。

另外，我学习关于自律，谦卑和顺服。我们在教导他人之前，必须先行出来。我也认识到要‘活到老学到老’。。。我记得一位老师常说“学无止境”。

Tety

我要感谢神，因祂让我有机会在BIU学习。现在的我心中充满了火热。在众多课程中，我最珍惜的有：聆听神，卓越的灵，凭信心而活，处境化，爱那些未认识神的爱的人。这些都是让我难以忘怀的。以赛亚女士常说的一句话‘马上应用’也对我非常珍贵。我向往为神成为更有果效的仆人，因为我要作基督的见证造就我家乡的女子们。我真心感谢所有老师在我生命中所付出的心血。

愿神祝福你们。我永远都无法回报你们的恩惠。从我心深处感谢你们。

2011 • BIU GRADUATES

TODAY'S SERMON 今日讲章

Speaker: Ps Don Wong**Title of Message: Great & Glorious Plan of God****GOD WANTS TO USE YOU GREATLY****Scripture Tex: Luke 1**

What kind of person does God use?

First point, God uses people who desire to do His will.

Luke 1:38

Secondly, God uses people who decide to pay the price.

Esther 4:12-17

Finally, God uses people who dare to trust His promises.

The Life of Abraham, David, Daniel, Esther, Mary, the Apostles and etc....

God has given us the Authority, Power and Glorious Inheritance and giftings

Eph. 1:18-22 and 3:20

Mary receiving the Blessing:

Mary building the Blessing:

Mary releasing the Blessing:

God will never ask you to do something that He has not empowered you to do

The percentage is a generalization of what we retain.
Understanding and Remembering are better when we make notes.

www.hndv.net.org



TODAY'S SERMON 今日讲章

讲员：Don Wong 牧师

主题：神伟大和荣耀的计划

神要大大的使用你

经文：路加福音 1章

那么，神会使用哪一类人？

首先，神会使用那渴慕行他旨意的人。

路加福音 1:38

第二，神会使用那愿意付出代价的人。

以斯帖记 4:12-17

最后，神会使用那敢于相信他应许的人。

亚伯拉罕，大卫，但以理，以斯帖，玛利亚，使徒们，等的生命。。。。。

神赐予我们权柄，能力和荣耀的基业及恩赐

以弗所书 1:18-22 and 3:20

玛利亚领受祝福：

玛利亚建造祝福：

玛利亚释放祝福：

凡神所吩咐你做的事他必赐你能力去做

一般上，巴仙率是指我们能学存的。
若作笔记，你能更明白和记忆更多。

www.hndv.net.org

